
 

 
 
 
 
Mi nombre es Mar Correcher, soy madre de dos 
alumnos de 1º ESO y 1º Bachillerato. Soy miembro 
del AFA y siempre me ha gustado implicarme y 
participar, en la medida de mis posibilidades, en la 
comunidad  educativa.  
 

 
 
 
 
El meu nom és Mar Correcher, soc mare de dos alumnes de 1r ESO i 1r 
Batxillerat. Soc membre de l’AFA i sempre m'ha agradat implicar-me i 
participar, en la mesura de les meues possibilitats, en la comunitat 
educativa. 
 

Cuando llegan nuestros hijos e hijas al Instituto perdemos un poco el contacto 
con la escuela a la vez que ellos adquieren autonomía, pero en realidad 
nuestra implicación como familias en esta etapa es fundamental.  
 
El Consejo Escolar es un órgano que toma decisiones que pueden afectar a la 
vida educativa de nuestros hijos e hijas, algunas de ellas mucho más de lo que 
podamos pensar. Por eso opino que es fundamental que se escuche y se tenga 
en cuenta el punto de vista de las familias a la hora de tomar estas decisiones.  
 
Por mi parte, quisiera trabajar para mejorar la comunicación entre el Consejo 
Escolar y las familias, de forma que todos y todas podamos conocer de forma 
transparente los asuntos tratados en este órgano, fomentando así la 
participación e implicación de las familias. 
 
El paso por el Instituto puede ser más sencillo para las familias si entre todos 
hacemos red y nos apoyamos para defender una escuela pública y de calidad. 
 
Me gustaría contar con vuestro apoyo para representaros en el Consejo 
Escolar. 
 
Si quieres contactar conmigo: mcorrecherrigau@gmail.com 

Quan arriben els nostres fills i filles a l'Institut perdem un poc el contacte 
amb l'escola alhora que ells adquireixen autonomia, però en realitat la 
nostra implicació com a famílies en esta etapa és fonamental. 
 
El Consell Escolar és un òrgan que pren decisions que poden afectar la vida 
educativa dels nostres fills i filles, algunes d'elles molt més del que puguem 
pensar. Per això opine que és fonamental que s'escolte i es tinga en compte 
el punt de vista de les famílies a l'hora de prendre aquestes decisions. 
 
Per la meua part, voldria treballar per a millorar la comunicació entre el 
Consell Escolar i les famílies, de manera que tots i totes puguem conéixer de 
manera transparent els assumptes tractats en aquest òrgan, fomentant així 
la participació i implicació de les famílies. 
 
El pas per l'Institut pot ser més senzill per a les famílies si entre tots fem 
xarxa i ens recolzem per a defensar una escola pública i de qualitat. 
 
M'agradaria comptar amb el vostre suport per a representar-vos en el 
Consell Escolar. 
 
Si vols contactar amb mi: : mcorrecherrigau@gmail.com 

 


